

## 18 SMØRLITOPPEN 1160 moh



ca. 2,5 km en vei



ca. 1 time en vei



ca. 200 høydemeter



fra ca. 4–5 år

approx. 2,5 km one way

approx. 1 hour up

approx. 200 meters

from approx. 4–5 years

ca. 2,5 km pro Strecke

ca. 1 Stunde hoch

ca. 200 m

ab ca. 4–5 Jahren

GPS-coordinates starting point 32v 521437 6763932

GPS-coordinates summit 32v 523313 6763586

Fra E16, kjør inn mot Leira sentrum, følg Månovegen oppover og ta til venstre på grusvei mot Skavelbygda. Etter 900 m, ta til venstre på bomvei mot Pilset og Smørlia (kr 50,- i 2014). Kjør i ca. 10 km, og etter en krapp venstresving er det noen få parkeringslommer på venstre side av veien. Kryss veien og fortsett på grusvei som tar av til høyre. Etter ca. 400 m ender denne opp ved en stol og går over i sti. Kryss bekken og fortsett på stien som tar deg til toppen.



© Kartverket. Kartet er hentet fra kartverket.no

From road E16, exit to Leira sentrum, follow Månevogen (road) upwards and turn left onto a gravel road towards Skavelbygda. After 900 m, turn left on a toll road towards Pilset and Smørlia (NOK 50 in 2014). Drive for approx. 10 km, and after a sharp left turn you will find a few openings for parking on the left side of the road.

Cross the road and walk on the gravel road that exits on your right. After about 400 m, the road ends up by a mountain farm, and from there you follow a path. Cross the brook and continue on the path that will take you to the top.

Biegen Sie von der E16 in Richtung Leira Zentrum ab folgen Sie von dort dem Månevogen bergan. Biegen Sie links auf die Schotterstraße in Richtung Skavelbygda und nach 900 m wieder links auf der Mautstraße nach Pilset und Smørlie (NOK 50,- in 2014). Nach ca. 10 km zweigt nach einer scharfen Linkskurve ca. halbwegs zwischen Pilset und Smørlie rechts ein Straßenstummel ab (mit Schlagbaum verschlossen). Linker Hand gibt es ein, zwei Parkplätze hart am Straßenrand.

Folgen Sie dem Straßenstummel für ca. 400 m zu einer Almhütte. Ab hier (links an der Hütte vorbei) beginnt der unmarkierte, aber deutliche Wanderweg zum „Smørlitoppen“, einem populären, kinderfreundlichen Tourenziel mit sehr schöner Aussicht.

